
A parioutch project with important ramifications for the world, and 
memorial U or bug-infested tropical countries, is underway at 

Bre seekingversify in St. John's, Newfoundland. University scientists 
A and blackfire a biological method to control insects such as mosquitoes 
1earliest metre which are carriers of diseases. Story page 4. One of the 

rand-pump Pods for controlling insects over large areas involved the
1 recently issn® of an oil mixture in breeding grounds. Inset — Stamp 

control Cammed by Upper Volta drawing attention to the onchocerciasis 
■Bad results paign, illustrating the blackfly vector and dramatizing the 

Jean àTriver blindness. • A l’Université Memorial, de 
smoucheerre-Neuve, des chercheurs étudient les moustiques et 
■us vaincre le noires afin d'éliminer l’inconfort qu’ils occasionnent et 

gimportant maladies dont ils sont les vecteurs. Cette étude revêt
■article p. 5) ce considérable également pour les pays tropicaux 
.nr de grande Une des premières méthodes pour détruire les insectes 
• in estées. En s surfaces consiste à pulvériser de l’huile sur les zones

CoVitre les effencadré, le timbre émis par les postes de Haute Volta 
> ' mbattre CAR 5 de l'onchocercose et les moyens mis en oeuvre pour 

e redoutable affection.
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